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PROTOKÓŁ  Nr XL/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 30 września 2021 r. 

odbytej w  sali  konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 13.24 

 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

  

 

 Otwarcia obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący  Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 

i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za 

pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych 

w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  

 

W chwili otwarcia sesji obecnych było 20 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Radna nieobecna usprawiedliwiona Katarzyna Borzych-Kubacka. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Piotr Kalamon zawnioskował o dodanie do porządku 

obrad punktu 4 t tj. projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w publicznym 

transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Nakło nad Notecią.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski, zapytał się czy są jeszcze uwagi do 

przesłanego porządku obrad. Radny Szymon Karolczak zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały oznaczonej jako 4 c tj. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Dożynkowej w Nakle nad Notecią. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały oznaczonego jako 4 t tj. projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat 

za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Nakło nad Notecią.  

„Za” wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały oznaczonego jako 4 c tj. projektu uchwały w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

w rejonie ul. Dożynkowej w Nakle nad Notecią.  

„Za” zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały głosowało 9 radnych. 10 głosów „przeciw”. Jedna osoba 

„wstrzymała się” od głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Wniosek nie został przyjęty. 

  

W dalszej kolejności głosowano nad zatwierdzeniem porządku obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad 

Notecią wraz z przegłosowaną zmianą. 

„Za” przyjęciem porządku  obrad głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Porządek obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Dożynkowej w Nakle nad Notecią 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, w ramach przewozów o charakterze użyteczności publicznej 

e) przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody 

f) przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Nakło nad Notecią” 

g) przekazania wniosku według właściwości 

h) przekazania wniosku według właściwości 

i) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Paterek, 

gmina Nakło nad Notecią 

j) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

k) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

l) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

n) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 
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p) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

q) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

r) zmiany uchwały Nr III/19/2014 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 grudnia 2014 r. 

w sprawie wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki i kluby dziecięce na obszarze Miasta i Gminy Nakło nad Notecią zmienionej uchwałą 

Nr XXXVI/754/2017 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 czerwca 2017 r. 

s) wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu pożarniczego na rzecz Gminy Łobżenica 

t) ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Gminy Nakło nad Notecią 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku 

6. Informacja dot. sytuacji w rolnictwie i leśnictwie na terenie gminy 

7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

9. Zakończenie obrad  

 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół z XXXIX 

sesji ( 26 sierpnia 2021 roku)  został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz  wyłożony 

w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag.  

W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Zastępca 

Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Piotr Kalamon. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania: 

Radny Kazimierz Wnuk  – nawiązał do dnia 2 września, podczas którego został podpisany akt notarialny 

zawiązujący spółkę pn. Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa. Działalność spółki będzie polegała głównie na 

budowie mieszkań na wynajem o umiarkowanym czynszu. Radny poprosił o rozwinięcie tematu i wyjaśnienie 

czy jest umiarkowany czynsz. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piotr Kalamon odpowiedział, iż rząd od kilku lat wprowadza nowe 

programy rozwoju budownictwa mieszkaniowego w naszym kraju. Obecnie w naszej gminie budujemy 190 

mieszkań w ramach programu Mieszkanie plus przy ulicy Mroteckiej, który jest programem rynkowym. 

Oznacza to, iż wartość najmu będzie wynikiem nakładu finansowego poniesionego na wybudowanie 

mieszkań. Kolejny program przy udziale Krajowego Zasobu Nieruchomości, jest programem rządowym. 

Ma on zapełnić lukę w dostępie do lokali mieszkalnych. Pod hasłem umiarkowany czynsz są środki pieniężne 

przekazywane z Banku Gospodarstwa Krajowego z preferencyjnym kredytem, jak również dotacje 
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bezzwrotne dla utworzonych spółek, w celu realizacji poszczególnych inwestycji w każdej gminie, która 

przystąpiła do spółki. Program ten zakłada wzmocnienie samorządów. Te wszystkie dotacje wpływają na to, 

iż wybudowane mieszkania będą miały umiarkowany czynsz. 

 

Radny Jan Światłowski – odniósł się do dnia 9 września, podczas którego obchodziliśmy XX-lecie Związku 

Miast i Gmin Nadnoteckich. Dodał, iż wszystko co zadziało się przez te lata to zasługa Zespołu Szkół Żeglugi 

Śródlądowej. Pojawiła się inicjatywa utworzenia instytucji wspierającej działania na Noteci na wzór Związku 

Miast Nadwiślańskich. Niestety od 2000 roku organem prowadzącym są powiaty. Natomiast w dalszym ciągu 

minister właściwy ds. zawodu  odpowiada za kształcenie w danym zawodzie. Obecnie pojawiła się możliwość 

przejęcia z powrotem szkół przez właściwe ministerstwa. W związku z powyższym Radny zapytał, czy Gmina 

zna może treść pisma wystosowanego do Ministerstwa oraz czy była by możliwość zapoznania się z jego 

treścią. 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon odpowiedział, iż nie zna treści tego pisma. Sprawa jest niezwykle ważna. 

Jako Gmina oczekujemy poważnych decyzji ze strony Zarządu Powiatu i radnych powiatowych. 

 

Radny Sławomir Krainski – dopowiedział, iż Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej to chluba naszej gminy.  Dotarły 

do niego informacje, iż Starosta wysłał pismo do ministerstwa. Radny poprosił aby Starosta odpowiedział jak 

faktycznie wygląda sytuacja. 

 

Ad. 4 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawkami. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/876/2021 i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 wraz z autopoprawkami.  

Radny Kazimierz Wnuk – w imieniu Komisji Edukacji podziękował za ujęcie w budżecie zadania 

inwestycyjnego pn. „Odnowa elewacji Przedszkola nr 2 w Nakle nad Notecią”. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/877/2021 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 

ul. Dożynkowej w Nakle nad Notecią.  

Radny Szymon Karolczak  - stwierdził, iż hala tenisowa, będąca przedmiotem uchwały jest w Nakle bardzo 

potrzebna, aby móc uprawiać sport całorocznie. Nie zgadza się z obecnym umiejscowieniem hali na terenach 
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przeznaczonych pod zabudową mieszkaniową jednorodzinną. Radny obawia się, iż mieszkańcy tamtych 

terenów mogą w przyszłości wystąpić o odszkodowania, związane z utratą wartości działek.  

 

Radny Antoni Żygowski – poprosił o zabranie głosu przez panią mecenas w temacie czy zmiana planu 

zagospodarowania terenu w tym przypadku może w przyszłości spowodować, iż obecni właściciele będą 

rościć odszkodowania od gminy. Zmiana planu spowoduje możliwość postawienia budynków o większej 

powierzchni oraz większej ilości miejsc parkingowych a tym samym wzmożonego ruchu samochodowego. 

 

Mecenas Elżbieta Manicka – powołała się na zapis art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, który reguluje kwestie wypłaty odszkodowań. Zdaniem mecenas właściwy planista winien się 

wypowiedzieć co do przedłożonego wniosku. Aby wystąpić o odszkodowanie należy spełnić wymogi 

ustawowe. 

 

Radny Daniel Kończak – zasugerował, iż dzisiaj przystępujemy do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu.  Jest to etap początkowy procedury planistycznej. Zgodnie z ustawą można zgłaszać 

uwagi co do planu przed uchwaleniem właściwego planu zagospodarowania przestrzennego dla danego 

terenu.  

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 7 głosów „przeciw”. Dwie osoby „wstrzymały się” od głosu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/878/2021 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 d 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, w ramach przewozów o 

charakterze użyteczności publicznej. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19  radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/879/2021 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/880/2021 i stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Nakło nad Notecią”.  
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Radny Daniel Kończak – stwierdził, iż dokument jest bardzo staranie przygotowany. Zapytał się czy 

w przyszłości planowane jest dostosowanie gminnego programu wymiany pieców do wojewódzkiego 

programu czyste powietrze. Dodał, iż oba programy mają inne założenia realizacyjne. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piotr Kalamon odpowiedział, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej jest 

dokumentem strategicznym. Potwierdził, iż programy się różnią między sobą. W naszej gminie przy 

dotowaniu w ramach gminnego programu weryfikujemy czy źródło ciepła zostało zdemontowane podczas 

wizji lokalnej. Z-ca Burmistrza uściślił, iż to Uchwała Sejmiku Województw Kujawsko-Pomorskiego 

tzw. „uchwała antysmogowa” wprowadza zmiany z dniem 1 stycznia 2022 roku dotyczące przedstawienia 

zaświadczenia o możliwości podpięcia budynku do sieci gazowej lub ciepłowniczej przy składaniu wniosku 

o dotację na wymianę źródła ciepła. Nie będzie już sposobności wyboru jako źródła ciepła pieca klasy V 

na opał stały.  Ponadto dodał, że do końca 2023 roku można używać piece bezklasowe. 

 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/881/2021 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/882/2021 i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 h 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/883/2021 i stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Paterek, gmina Nakło nad Notecią. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/884/2021 i stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/885/2021 i stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/886/2021 i stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 l  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/887/2021 i stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/888/2021 i stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 n  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/889/2021 i stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/890/2021 i stanowi załącznik nr 36 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/891/2021 i stanowi załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 q 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/892/2021 i stanowi załącznik nr 40 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr III/19/2014 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie wysokości, zasad 

ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki i kluby dziecięce na obszarze 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią zmienionej uchwałą Nr XXXVI/754/2017 Rady Miejskiej w Nakle nad 

Notecią z dnia 29 czerwca 2017 r. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/893/2021 i stanowi załącznik nr 42 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 s 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie samochodu pożarniczego na rzecz Gminy Łobżenica. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/894/2021 i stanowi załącznik nr 44 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 t 

Kierownik Zespołu ds. Infrastruktury Drogowej Waldemar Nowak przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XL/895/2021 i stanowi załącznik nr 46 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż informacja  

z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku została szeroko omówiona na wszystkich komisjach 

przez Skarbnika Pana Tomasza Angielczyka. Komisje nie wniosły uwag.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił uchwałę Nr 6/I/2021 Składu 

Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 września 2021 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonej informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Nakło nad Notecią za 

I półrocze 2021 r. 

Radny Ryszard Kubiak – poinformował, iż Komisja Rewizyjna dokonała analizy wykonania budżetu Gminy za 

I półrocze 2021 roku. Po zapoznaniu się z ustnym uzasadnieniem dot. wydatków i dochodów 

przedstawionym  przez Skarbnika oraz opinią RIO  nie wniosła żadnych zastrzeżeń do wykonania budżetu. 

 

Informacja z wykonania budżetu Miasta i Gminy za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik nr 47 do 

niniejszego protokołu. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż informacje o stanie 

rolnictwa i leśnictwa na terenie Gminy Nakło nad Notecią zostały szeroko omówione na wszystkich 

komisjach. Komisje nie wniosły uwag.  

 

Radny Daniel Kończak - zapytał się czy przedstawienie tych informacji wynika z obowiązku ustawowego czy 

mają charakter informacyjny, gdyż nie ma wskazanej podstawy prawnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż przygotowane 

informacje wynikają z zatwierdzonego uchwałą planu pracy Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią na dany rok. 

Przy tworzeniu takiego planu jesteśmy zobligowani do stosowania wytycznych jako organ uchwałodawczy. 

 

Radna Halina Mnichowska - poinformowała, iż gmina Nakło nad Notecią jest gminą o charakterze rolniczo-

przemysłowym. Sprawozdania są przedstawiane corocznie po okresie żniw. Radna zwróciła uwagę, że od 

roku 2018 możemy zaobserwować, iż na terenie naszej gminy rolnicy borykają się z suszą oraz przymrozkami.  
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Radna podkreśliła, że 252 rolników zostało poszkodowanych. Straty dotknęły 9 000 upraw. Poprosiła 

o przedstawienie informacji dotyczącej możliwości składania wniosków dla upraw objętych klęskami. 

Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Jarosław Warmke  poinformował, iż do 15 

października można składać wnioski dla upraw objętych suszą.  Producenci rolni sami szacują starty jakie 

ponieśli poprzez system monitoringu suszy. Nie jak do tej pory było, że poniesione straty oceniał zespół 

wojewody. W przypadku wiosennych przymrozków jeżeli chodzi o rolników straty nie były na tyle duże 

i odszkodowania zostały wypłacone przez ubezpieczycieli. Natomiast największe straty powyżej 70 % upraw 

ponieśli sadownicy. 

Informacje  stanowią załączniki nr 49 i 50 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż do Biura Rady nie 

wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące 

rady. Poinformował, iż Radni Rady Miejskiej uczestniczyli m.in.: 

1) 29 sierpnia - dożynkach gminnych w Sucharach  

2) 1 września - 82. rocznicy wybuchu I wojny światowej (złożenie kwiatów pod pomnikiem)  RM 

reprezentowała Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk 

3) 1 września - Gminne rozpoczęcie roku szkolnego w Potulicach  -  Radny Jan Grabarski  

4) 3 września - Konferencja online Debata Samorządowa zorganizowana przez Urząd Marszałkowski – 

Przewodniczący RM Paweł Wiśniewski  

5) 9 września - XX-lecie Związku Miast i Gmin Nadnoteckich - reprezentował Radny Jan Światłowski, 

Radny otrzymał również statuetkę „Przyjaciel Noteci” 

6) 12 września - Posadzenie dębu – beatyfikacja kard. Stefana Wyszyńskiego na zaproszenie ROTY 

Nakielskiej  - Przewodniczący RM Paweł Wiśniewski 

7) 12 września - wręczenie nagród podczas biegów ulicznych im. Klemensa Biniakowskiego 

Przewodniczący RM Paweł Wiśniewski oraz Radny Jan Grabarski 

8) 17 września - uroczystości rocznicy napaści ZSRR na Polskę  

9) 28 września – jubileusz 75-lecia nakielskiej biblioteki 

10) zebrania wiejskie i samorządowe 

11) bieżące odbiory robót budowlanych i modernizacyjnych 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż Burmistrz uczestniczyły 

w uroczystej gali u Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego, podczas której otrzymał 

okolicznościowy medal wykonany z okazji 100 rocznicy Powrotu Kujaw i Pomorza do Wolnej Polski. 

 

Ad. 8 

Radna Ewa Haberska - wnioskowała w następujących sprawach: 

- doposażenia siłowni zewnętrznej usytuowanej w Parku Sobieskiego. Wniosek stanowi załącznik nr 51 do 

niniejszego protokołu. 

- doposażenia sali kinowej Nakielskiego Ośrodka Kultury. Wniosek stanowi załącznik nr 52 do niniejszego 

protokołu. 
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- uporządkowania terenu przy nakielskim szpitalu oraz wystosowanie monitu w tej sprawie do Starostowa 

Powiatowego w Nakle nad Notecią 

 

Radna Halina Mnichowska – przedłożyła informację o dożynkach gminnych. Złożyła również podziękowania 

Pani Barbarze Strzelewicz, mieszkańcom i Paniom z KGW Suchary. Ponadto podziękowała sołtysowi Olszewki 

Ryszardowi Kubiakowi i Paniom z KGW Olszewka, a także Dyrektorowi NOK Michałowi Dubkowskiemu 

i współpracownikom za pomoc w przygotowaniu uroczystości oraz Dyrektorowi Muzeum Tomaszowi Pasiece 

z  przygotowanie wystawy tematycznej. 

Ponadto Radna poprosiła o przygotowanie dla sołtysów harmonogramu prac dla osób pracujących w ramach 

tzw. „czterdziestek”. 

 

Radny Antoni Żygowski – złożył podziękowania w imieniu Proboszcza ks. Michała Adamczyka oraz 

Stowarzyszenia Nakielska Rota za udział w uroczystościach w dniu 12 września dla Burmistrza Miasta 

i Gminy, Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz dzieciom z Niepublicznego Przedszkola Katolickiego i Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Nakle a także Staroście Nakielskiemu. 

 

Radna Ewa Hoppe-Kowalska – poinformowała, iż wraz z Panią Dyrektor Iwoną Szopińską oraz 

Przewodnicząca Rady Rodziców złożyła pismo do Zarządu Dróg Powiatowych, Starostwa oraz Komendy Policji 

w sprawie wypadku do którego doszło w miejscowości Występ w dniu 28 września. Radna w piśmie prosiła 

o zabezpieczenie przejścia dla pieszych. 

 

Radny Zdzisław Sell oraz Radna Anna Karolczak - wnioskowali o usunięcie barierki na drodze wojewódzkiej 

w okolicach ul. Szubińskiej i ul. Cichej w Paterku. Wniosek stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Sławomir Krainski – poprał głos Radnej Ewy Hoppe -Kowalskiej w sprawie bezpieczeństwa dzieci 

w Występie. Ponadto Radny w swojej wypowiedzi odniósł się do odpowiedzi otrzymanych w sprawie 

przystanku w Gorzeniu od Starosty. Wnioskował o powołanie specjalnego zespołu gminno-powiatowego 

w sprawie postawienia przystanku autobusowego na osiedlu „zielone dachy” w Gorzeniu, z uwagi na 

bezpieczeństwo dzieci dojeżdżających do szkoły. Poprosił także o poprawienie bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu drogi 241 z ul. Wiejską w Występie poprzez postawienie wysepki. Ponowił wniosek w sprawie 

przesunięcia drogi w obrębie ulicy Akacjowej w Występie. 

 

Radna Monika Młynarczyk – w imieniu Towarzystwa Przyjaciół Nakła zaprosiła mieszkańców do udziału 

w akcji ”Nakielskim Rowerem przez miasto”.  Do zdobycia są pamiątkowe medale. 

 

Radna Anna Karolczak – zaprosiła do udziału w obchodach Pamięci Ofiar Zbrodni w Paterku w dniach 8 (bieg 

pamięci), 10 (marsz pamięci) i 15 października (msza święta wraz z marszem milczenia). 

 

Radny Ryszard Kubiak – złożył podziękowania Panu Jarosławowi Derusowi pracownikowi UMIG za 

uprzątniecie terenu w sołectwie Olszewka. Ponadto Radny poinformował, iż Pan Krzysztof Gemziak wraz 

z ekipą uporządkowuje teren wokół posesji Caritas-u. 

 

Radny Jan Grabarski – omówił osiągnięcia naszych lekkoatletów, a następnie zadał pytanie odnośnie budowy 

nakielskiego stadionu im. Klemensa Biniakowskiego.  
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Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński – poinformował,  iż to właśnie dzięki osiągnięciom naszych 

lekkoatletów  uzyskaliśmy dofinansowanie z Ministerstwa Sportu w kwocie 6 mln. Obecnie trwa 

postępowanie przetargowe. Po wyborze najkorzystniejszej ofert przystąpimy do realizacji zadania zgodnie 

z harmonogramem. Stadion winien być ukończony do końca 2023 roku. 

 

Radna Jolanta Tadych – wnioskowała o poprawienie bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych znajdującego 

się przy skrzyżowaniu ul. Staszica i ul. Mickiewicza w Nakle nad Notecią oraz sprawdzenia możliwości 

przesunięcia wspomnianego przejścia dla pieszych w kierunku Nakielskiego Ośrodka Kultury.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski w imieniu swoim i Burmistrza Miasta 

i Gminy zaapelował do mieszkańców o poddanie się szczepieniom przeciwko Covid-19. Następnie dodał, iż 

punkt szczepień będzie przeniesiony do budynku nakielskiego szpitala. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, iż w dniu 30 września przypada ostatni dzień Spisu Powszechnego 

Ludności. 

 

 

Ad. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 13.24 zakończył obrady XL Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz      Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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